
 

 

 

 معاذ الخصاونة

 رئيس مجموعة الاستثمار المصرفي

 فالكم للخدمات المالية

 

معاذ الخصاونة، هو رئيس مجموعة الاستثمار المصرفي بشركة فالكم للخدمات المالية ويتلخص عمل المجموعة في تنفيذ / السيد

 .الاستشارات المالية الأخرىمشاريع الطرح العام والخاص وعمليات الاندماج والاستحواذ إضافةً إلى خدمات 

: معاذ، خبرة تقارب عشر سنوات في مجال الاستشارات المالية عمل خلالها في عدد من القطاعات من أبرزها/ ويمتلك السيد

بعد أن كان  8002حيث انضم لفريق العمل في شركة فالكم سنة . البنوك والصناعة والعقار والصحة إضافةً إلى قطاع التجزئة

شار لدى إحدى الشركات الاستشارية الكبرى في كندا، حيث أتيحت له فرصة التعامل مع عدد من الشركات القيادية يعمل كمست

 . من خلال تقديم الخدمات الاستشارية في إدارة المخاطر وحوكمة الشركات وخدمات الاستشارات المالية

صرفية وكذلك في نظم المعلومات من جامعة سانت ماري كما أنه حاصل على درجة البكالوريوس في كل من العلوم المالية والم

.بكندا، بالإضافة إلى درجة الماجيستير في إدارة الأعمال من جامعة دلهاوسي بكندا  
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Mr. Moath Alkhasawneh leads the Investment Banking Group at FALCOM Financial Services 

and oversees execution of IPOs, Private Placements, M&As, and various Financial Advisory 

engagements. Moath has 10 years of professional work experience in the field of Financial 

Advisory with in-depth experience in various industries such as; banking, manufacturing, real 

estate, healthcare, and retail.  

Prior to joining FALCOM in 2008, Moath worked and excelled with one of the biggest 

consultancy firms in Canada, he has experience working with blue chip corporations in providing 

them with assistance in risk, corporate governance and transaction advisory services.  

Moath has a Master in Business Administration (MBA) degree from Dalhousie University, 

Canada; Bachelors of Commerce degree with a double major in Finance and Computing & 

Information Systems from Saint Mary’s University in Canada. 


